
Bestyrelsesmøde den 26.08.24 kl. 19-21 (møde nr. 3) 

 

Deltagere: Mette, Ditte, Anders, Henrik, Birgitte, Lone (medarbejder), Michael (medarbejder), Ann 

( leder) 

Afbud: 

Referent: Ann 

Kl. Punkter 

19.00 1. Nyt fra Ann  

• Musikforløb 

Musikskolen har tilbudt alle børnehaver et 8 ugers musik forløb, hvor der 
kommer én ud fra musikskolen og synger og spiller. Der bliver arbejdet på at 

finde nogle sange, som alle børnehaver i kommunen så skal synge. Vi får 
umiddelbart besøg i uge 4-13. 

• Kval-id (kvalitet i dagtilbud) 

Kval-id er et kompetenceudviklingsforløb, der skal løfte den pædagogiske 
kvalitet i hele Lemvig kommune. Vi har fælles opstart med alle andre dagtilbud i 
morgen tirsdag. Derefter skal Mette, Charlotte H og Ann afsted på 5 dages 
uddannelse i løbet af de næste 7 måneder.  

Der bliver formentlig mulighed for at sende 2 mere afsted til efteråret 2025.  

• Praktikvejlederkursus (pædagog) 

Vi vil gerne have studerende i huset og derfor vil vi gerne have 1-2 
medarbejdere på et 3 dages vejleder kursus.  

• Nordeafonden 

Vi har fået tilskud til en tur for børnehaven 
Derudover har vi søgt om et større beløb til det legetårn, der ønskes til 
børnehavens legeplads næste år. 

• Fotografering 

Forældrene er fint tilfredse med fotografen fra sidste år, så Ann bestiller tid til 
fotografering. 

• Emner til dialogmøde med politikkerne d. 19/11 

Sidste gang var emnet deltagelses muligheder. Forslag kunne være: 
Overgange – makroovergange (de store overgange – fx børnehave til skole) 
Der kan med fordel snakkes deltagelsesmuligheder i overgangene 

Det er vigtigt det også rammer børnehave og ikke kun skole 
Vigtigt at skolen ved hvilket arbejde børnehaven laver inden børnene kommer i 
skole – samarbejdet går begge veje 
Vigtigt med en god opsamling 

Har man andre ting, så send en besked til Ann senest 2/9  
 

 

19.15 2. Nyt fra Birgitte 

• Intet nyt 



• Der er brug for en oversigt over grupperne, så forældrene kan se, hvilken gruppe 
deres barn er i og i hvilke uger, de er i værkstedet – den kan evt lægges i filer 

også.  

• Hæng sedlen op i garderoben over hvad børnene må medbringe til fødselsdag 
 

19.20 3. Hverdagens aktiviteter samt planlagte emner (Michael & Lone) 

• Vuggestue: 

Der er startet en del nye små børn, køres ind på stuerne 
Fredag den 30/8 kommer Tante Andante over på plejehjemmet, hvor vuggestuen 
skal til generationssang  

• BH:  

Der er kommet nye børn på stuerne, så børnene bruger tid på at lærer hinanden 
at kende 
Der køres Høst tema nu og halloween i oktober 
Værkstedsgruppen er startet op og alle har næsten været igennem. Der er en 

oplevelse af, at det giver en bedre ro på stuen 
Der er lavet venskabstræ, ønskelister osv i værkstedet. 
Vi forsøger at blande børnene fra de 2 stuer, når de er i værkstedet, så der kan 
opstå nye venskaber 

Børnehaven og de ældste vuggestuebørn har været til junior søfestival – det var 
rigtig godt 

 
 

19.30 4. Budget 

• Orientering 

 

19.40 5. Forældretilfredshedsundersøgelsen 

• Kort gennemgang (rapporten sendes ud med dagsordenen) 
Forældrene er informeret om de refleksioner og ændringer, der er lavet med 
personalegruppen i forhold til resultater og kommentarer fra 

tilfredshedsundersøgelsen 
 

 

19.55 6. Kommende forældremøde 
Personalet har ønsket et emne der hedder ”det er okay at sige nej” 

Bestyrelsen bakker op om emnet, men det er vigtigt, at anerkende at det er svært, så der 
skal følge redskaber med (hvordan gør man så – konkretisere det – masser af eksempler 
– kom med gode råd til en værktøjskasse – fx 2 valg osv) 
Det kan måske også hjælpe børnene til at forstå og respektere et nej eller et stop fra 

kammerater 
Det vil være godt at adressere vores forældretilfredshedsundersøgelse (tak for jeres 
deltagelse – tak for kommentarer – højeste svarprocent i Lemvig kommune) 
 

Birgitte laver en formandsberetning. Hun vil gerne have nogle beskeder med emner 
 
Hvem er på valg: Mette og Anders  
 

 



20.10 7. Frugtordning 
Bestyrelsen har taget stilling til en henvendelse fra en forældre.   
 

Personalet oplever at børnene er meget stolte af det frugt de har med – de bidrager til 
fællesskabet. De fleste har selv valgt hvad de har med. 
Huset melder ud, at børnene fremover godt kan have 5 stykker med samme dag, hvis det 
blot er i starten af ugen. Medbringer man en melon eller fx en bakke vindruer, så skal 

der ikke medbringes mere den uge. 
Vigtigt at informere om alle de positive sidegevinster, der er ved at børnene selv har 
frugt med.  
 

20.20 8. Sommerfest/Legepladsdag 

Kompan kommer og sætter redskaber op i morgen 
Birgitte har lavet plancher, der bliver hængt op tirsdag. Det bliver hængt op i køkkenet. 
Ann sender besked rundt til forældrene omkring det. Tilmelding senest 2/ 
Mette skaffer en skabelon til hinkebane 

Birgitte har skaffet en diskokugle med lys og Ann kommer med soundbox . 
Spørg Rikke om hun kan nå at bestille popcorn og evt noget til at have dem i 
 
Til evaluering næste gang: Skal det være en torsdag? 

 
20.55 9. Evt. 

 
 

 


